

Re-Opening of the CityU Swimming Pool

The PE Section would like to announce that the CityU Swimming Pool will be reopened from 18 April 2024 (Thursday) onwards.

In view of the existing number of CityU lifeguards, the opening hours of the CityU Swimming Pool will be as follows until further notice:

Tuesday to Sunday:12:00 - 20:00Mondays & Public Holidays:Closed

Please click on the link below for more information: <u>https://www.cityu.edu.hk/sds/physical-education-wellness-and-sports/sports-and-recreation-facilities/swimming-pool-0</u>

Should there be any enquiries, please email <u>sope@cityu.edu.hk</u> or call the General Office of Physical Education Section at 3442 8025 during office hours.

Physical Education Section Student Development Services 15 April 2024





重開城大游泳池

體育部公布城大游泳池將於二零二四年四月十八日(星期四)起重開。

鑒於現時城大救生員數目,城大游泳池開放時間將有所調整直至另行通知:

星期二至星期日: 12:00 - 20:00 星期一及公眾假期: 關閉

詳情請參閱以下列網址:

https://www.cityu.edu.hk/sds/physical-education-wellness-and-sports/sports-and-recreation-facilities/swimming-pool-0

如有任何查詢,請於辦公時間內致電 3442 8025 體育部或電郵致 sope@cityu.edu.hk。

學生發展處體育部

二零二四年四月十五日

